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Vragen van de leden Bouwmeester en Wolbert (beiden PvdA) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «NZa 
bemiddelt bij ruzies inkoop wijkverpleging» (ingezonden 30 november 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «NZa bemiddelt bij ruzies inkoop wijkverpleging»?1 

Vraag 2
Heeft u de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) verzocht te bemiddelen? Deelt u 
de mening dat dit een goede stap is om er samen uit te komen? 

Vraag 3
Het stelsel is gebaseerd op 3 partijen die elkaar in evenwicht moeten houden, 
te weten patiënt, zorgaanbieder en zorgverzekeraar; deelt u daarom de 
mening dat het ontbreken van een patiëntenafvaardiging onwenselijk is en in 
strijd met de uitgangspunten van het stelsel? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat patiënten op alle niveaus betrokken moeten worden en 
er meer met deze mensen gesproken kan worden in plaats van over hen, om 
zo kwaliteit te bevorderen en draagvlak te vergroten?

1 http://www.zorgvisie.nl/Financien/Nieuws/2015/11/NZa-bemiddelt-bij-ruzies-inkoop-
wijkverpleging-2724297W/
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